
Bestyrelsesmøde 22/1-2013 

Mødt: Pernille, Tonny, Michael, Alexander og Philip 

Referant: Philip 

 

Fra sidst: 

• Alexander har fået oprettet sig på DkLaf. 

• Michael har fået en update fra skovskolen, de er i gang med at søge midler til projektet. 

• Michael kan berette at turen til Italien alligevel ikke bliver til noget da Elena desværre ikke kan 

alligevel. 

• Der er blevet stemt om logo forslagene, og forslag 3 har vundet. Alexander fremlægger forslaget på 

generalforsamlingen.  

• Træner 1 kurset som skulle have været afholdt i Helsingør er løbet af stablen, og Frederik og Silas 

kan nu kalde sig for træner 1. Kurset blev afholdt hos Pløks og Tonny og Michael stod for 

forplejningen. 

Tonny, Charlotte og Orit får afregning for deres kørsel. 

Indkommen post: 

• Ingen 

Generalforsamling: 

• Generalforsamlingen starter klokken 19.00, bestyrelsen mødes klokken 18.30 og stiller frem. 

• Tonny har stillet forslag om at bestyrelsesmedlemmerne er på valg hvert år i stedet for hvert andet, 

da dette vil gøre det nemmere for nye medlemmer at komme i bestyrelsen. Som det er nu kan de 

risikere at skulle vente op til to år for at komme på valg. 

Andet: 

• Michael sender Philip billeder fra klubbens tidligere dage, som så kan smides på nettet. 

• Philip foreslår at vi bruger statens takst og kraks kilometer til at afregne kørepenge når man har 

kørt bil for klubben.  Alle er enige. 

Mødet er slut 20.45 

 

Godkendt af: Philip 


